

Announcements for 1-10-2021

2021年1月10日報告事項

- 1. Praise the Lord that we have 10 brothers and sisters who have signed up or are considering taking the Perspectives course. There is still time to sign up for those interested. Please contact sister Ada Chow for more information.**
感謝主，有 10 位弟兄姐妹報名上宣教視野心課程，沒來得及報名的還有時間。如需更多詳情，請找岑詠竹（Ada）姐妹。
- 2. Please pray for the preparations of the upcoming virtual college group retreat taking place in February.**
請為即將於二月舉行的大學團契網上退修會的籌備禱告。
- 3. Praise the Lord that the vaccine for COVID-19 has started to be distributed among our community and even within our congregation. Pray that through all this, we may continue to trust in the Lord and see his provision for us.**
讚美主，新冠疫苗已經開始在我們社區乃至我們會眾中分發。祈願通過這一切，我們可以繼續信靠主，看到祂的供應。
- 4. Sermon speakers:**

	Jan. 10	Jan. 17
English Worship	Pastor Young	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho	Pastor Ho

崇拜講員

	一月十日	一月十七日
英文崇拜	崔牧師	崔牧師
中文崇拜	何牧師	何牧師